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SCHRIFTELIJKE VRAGEN  

(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 

Betreft: VERVOLG -sportcomplexen “Mergelakker” (SV Haslou) en “ ’Hétje” (RKSV De Ster)- 

T.a.v.:  Het college van Burgemeester en Wethouders, 

Geacht college,  

 

Hartelijk bedankt voor de zeer snelle beantwoording op de vragen over de sportcomplexen 

Mergelakker en ‘t Hetjen. Ook goed te horen dat uw antwoord veel goed nieuws betreft. 

Toch nog een tweetal vragen naar aanleiding van uw antwoord. 

Het verlichten van de oefenhoek op ’t Hetjen biedt zeker soelaas. We zijn op de hoogte van het feit 

dat er veel contact is tussen de gemeente en de club. Daarbij zijn we zeer tevreden met de tijdelijke 

verlichting die op 24 september geplaatst gaat worden. De club is hierover geïnformeerd niet lang  

na het verschijnen van onze vragen. Dat stemt ons tevreden en is een geschiktere optie dan het 

aangehaalde “gebruiken van de terreinen bij SG Groenewald”.  

De kosten die het renoveren van de keepersgebieden van het B veld op Mergelakker met zich mee 

brengt zijn relatief. Ze staan in verhouding met de noodzaak van het hebben van voetbalruimte voor 

een voetbalvereniging als Haslou. Een en ander is mogelijk gebleken door het gebruik van de toplaag 

die bij het gerenoveerde A veld is verwijderd. 

Mogen we tussen de regels door constateren dat het geen bezwaar (geen milieu delict) is als 

“afgeschreven kunstgras” elders op een complex gebruikt wordt voor een ander doel? 

In uw laatste alinea spreekt u over het feit dat u zich houdt aan de milieuwetgeving en zorgplicht 

inzake kunstgrasvelden. Ook daar zijn we blij mee. U spreekt ook over het raadsbesluit dd. 24 

september 2020. De belangrijkste informatie (kosten) die geleid heeft tot dat raadsbesluit is echter 

niet lang daarna achterhaald. Dit door het “in elkaar zakken” van de kunstgras markt en daarmee ook 

de prijzen. We willen niet zo ver gaan om nu de essentie van dit raadsbesluit (1 kunststofgrasveld op 

’t Hetjen en 1 op Mergelakker) ter discussie te stellen. Maar kunt u begrijpen dat we, ook gezien de 

3e alinea hierboven, ruimte willen houden om in de toekomst goedkoop mooie sportplekken te 

realiseren op ’t Hetjen. Dit voor multifunctioneel gebruik waarbij we denken aan handbal, 

volleybal, wandelvoetbal, voetbaltraining etc. ?  

We zien uw antwoord in afwachting tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Willem Thewissen 
Fractie CMB 


